
Föräldraföreningen vid Sverigefinska skolan i Stockholm, TURVA 

Extra ÅRSMÖTE  

Tid: Onsdagen den 25 oktober 2017 kl. 18.00 
Plats: 3A:s klassrum, Sverigefinska skolan i Stockholm, Fridhemsgatan 17-19 
Närvarande medlemmar: enligt bifogad närvarolista (bilaga 1) 

 

1.      Mötets öppnande 

Ordförande Emmi Bachman öppnade mötet och önskade alla närvarande välkomna. 

2.      Val av mötesordförande 

Årsmötet beslutade 
att välja Emmi Bachman till mötesordförande 

3.      Val av mötessekreterare 

Årsmötet beslutade 
att välja Johanna Jussila Hammes till mötessekreterare 

4.       Val av protokolljusterare och rösträknare 

Årsmötet beslutade 
att välja Nina Uddin och Katja Jakobsson till protokolljusterare tillika rösträknare. 

5.      Årsmötets behöriga utlysande 

Kallelse till årsmötet har skickats ut till alla medlemmar den 10 september 2017 

Årsmötet konstaterade 
att årsmötet var behörigen utlyst. 

6.      Godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutade 
att godkänna den föreslagna dagordningen. 

7.      Fastställande av röstlängd 

Alla närvarande 13 medlemmar har enligt stadgarna rösträtt på årsmötet. 

Årsmötet beslutade 
att fastställa den bifogade närvarolistan som röstlängd för årsmötet (bilaga 1). 

8.      Revisionsberättelse 

Revisorn Sami Jalamo läste upp revisionsberättelsen för den gångna verksamhetsperioden.  

Årsmötet beslutade 
att årsmötet har tagit del av revisionsberättelsen. 

9.      Frågan om ansvarsfrihet för avgående styrelse 

Årsmötet beslutade 
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den gånga verksamhetsperioden. 



10.   Val av revisorer 

Årsmötet beslutade 
att välja Mikael Kumpula och Tea Enholm till revisorer. 

11.   Val av valberedning 

Årsmötet beslutade 
att fortsätta utan valberedning. Detta betyder att styrelsen måste i god tid före årsmötet ha ett 

första förslag för både styrelse och revisorer tillhanda. Ordförande är ytterst ansvarig för 

valberedningen. 

12.  Övriga frågor 

Medlemmarna lyfte upp ett antal frågor vid årsmötet: 

 Hur hanteras städningen? Efter höstfesten var matsalen mycket smutsig, stolarna var 

smutsiga, bordskanterna är fulla med fett, golven fläckigt. Styrelsen ska lyfta upp frågan om 

städning på skolan, och speciellt i matsalen, med rektorn. 

 Har någon radon mätning gjorts för skolan? 

 Städning av toaletterna? Emmi informerar om att skolan håller på att titta på 

toalettsituationen och om och hur man ska bygga flera toaletter. Turva funderar på att 

arrangera en toalettfixardag. 

 Maten tar ofta slut, det är liten variation på menyn. Ofta ris med sås, kyckling också. Kan man 

göra en skolmatsenkät igen?  

13.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades kl. 18:30. 

 

________________________________________ 

Mötesordförande Emmi Bachman 

 

________________________________________ 

Mötessekreterare Johanna Jussila Hammes 

 

________________________________________ 

Protokolljusterare Nina Uddin 

 

________________________________________ 

Protokolljusterare Katja Jakobsson 

 


